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1. Verslag SR 18-1 

- AED-Toestel 
- Dit jaar gekozen voor een mobiel AED-Toestel. Het budget van vorig jaar is niet mee 
overgenomen. 
- Opmerking dat in het verleden meermaals is gezegd om ook een toestel in recreatiegebied 
Papendaalheide te voorzien. 
- Ook bij de voetbal in Wiemesmeer zou er een AED moeten voorzien worden. Afstand velden - 
Posthal is 600m en is in geval van nood te ver om op en af te lopen 
 
- Advies sportraad → inhaalbeweging maken zodat in alle recreatiezones zo snel mogelijk een AED 
hangt 

 

- Terugbetaling lening sportclubs 
In januari de brieven verstuurd. De situatie blijft hetzelfde als vorig jaar. ZVV heeft nog een 
openstaande schuld, VC Zutendaal heeft gevraagd om gespreid te betalen i.p.v. in 1 keer.  

 

- Verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Stavaza renovatie sporthal en ontwikkeling sportzone 

- Renovatie sporthal → dossier goedgekeurd op GR maart, dossier is gepubliceerd. 
- De tussenoplossing voor uitbating cafetaria is nog niet uitgeklaard 
- De leden krijgen renders van de sporthal ter illustratie 

- Het laatste plan van de sportzone wordt voorgelegd. Hier zullen nog enkele aanpassingen op 
doorgevoerd worden. 

 

3. Sportpromotie 
- Programmatie Paas- en zomervakantie 
- Start2reeksen 
- Inlinetoertocht 22/4 
- Natuurloop 11/6 
- Kampioenenviering 2/12 – Zaal Posthalt 
 

4. Varia 
- BOV-Coach 
 Bewegen op verwijzing – project om mensen die te weinig bewegen te helpen om de stap naar 

sport/beweging te maken. Vanuit Zutendaal is Sofie Kinable hiervoor aangesteld. 
- Uitstap 
 Uitstap naar Café Coureur Borgloon – eten + rondleiding op een zaterdagnamiddag 
 inplannen, juiste datum nog te bepalen (september-oktober).  
- Liliane geeft aan dat een extra vuilbak in de zone tussen tennis en voetbal nuttig zou zijn. Er wordt 

door passanten veel vuil achter gelaten. 
  

   

 

 

Volgende vergadering: dinsdag 25 mei om 20.00u  


